

Secure container shipments: IMB supports BIR Sichere Containertransporte: IMB unterstützt BIR

► In an effort to reduce losses from container shipments for BIR member companies, BIR has subscribed to the services of the International Maritime Bureau (IMB) in London for a first trial period until June 2013. The IMB is one of three Bureaux that form Commercial Crime Services, the anti-crime unit of the International Chamber of Commerce, the world business organisation. The issue of fraud and theft from containers was the key topic of a workshop organised at BIR's last World Recycling Convention in Rome by the International Trade Council upon initiative of the Non Ferrous Metals Division under the presidency of Robert Stein. One of its keynote speakers was Mr Pottengal Mukundan, Director of the International Maritime Bureau.

Under the special arrangement with BIR, the IMB will collate incidents with regards to container shipments, in particular fraud and theft, experienced by BIR members. The timely sharing of such information has been extremely effective in reducing risk in other membership sectors of the IMB such as trade, finance, banking and shipping. Once reports have been verified and recorded, details will be available to BIR members upon checking. Any information passed to the IMB will be treated in strict confidence and the anonymity of the BIR member maintained. IMB will circulate warnings/alerts in some cases.

The Secretariat therefore requests all BIR members to forward reports of fraud and theft from container shipments to the IMB, marked for the attention of the Director, identifying themselves as BIR members, with a copy to the BIR office. Reports to the IMB should consist of a short summary and supporting documentation.

► In dem Bemühen, Verluste bei Containertransporten für Mitgliedsunternehmen des BIR zu reduzieren, hat sich das BIR die Dienste des International Maritime Bureau (IMB) in London für einen ersten Versuchszeitraum bis Juni 2013 gesichert. Das IMB ist eines von drei Büros, aus denen sich die Commercial Crime Services zusammensetzt. Das ist eine Einheit der Internationalen Handelskammer zur Verbrechensbekämpfung.

Das Problem von Betrug und Diebstahl aus Containern war das Hauptthema eines Workshops, der von der letzten World Recycling Convention des BIR im Rom durch den International Trade Council (Internationalen Handelsrat) auf Initiative des Bereichs Nichteisenmetalle unter dem Vorsitz von Robert Stein organisiert wurde. Einer der Hauptredner war Mr Pottengal Mukundan, Direktor des IMB.

Zu den speziellen Vereinbarungen mit dem BIR gehört, dass das IMB Vorfälle, speziell Betrug und Diebstahl, bezüglich Containertransporten verglichen wird, denen Mitglieder des BIR ausgesetzt waren. Der rechtzeitige Austausch solcher Informationen war extrem wirkungsvoll hinsichtlich der Reduzierung des Risikos in anderen Mitgliedssektoren des IMB, wie Handel, Finanzen, Banken und Transport. Nach Überprüfung und Aufzeichnung der Berichte, sind Einzelheiten den BIR Mitgliedern nach Überprüfung zugänglich. Alle Informationen, die IMB erreichen, werden streng vertraulich behandelt, und die Anonymität des BIR Mitglieds bleibt erhalten. In einigen Fällen wird das IMB Warnungen bzw. Alarmmeldungen herausgeben.

Das Sekretariat fordert daher alle BIR-Mitglieder auf, Berichte über Betrug und Diebstahl bei Containertransporten an das IMB z. Hd. des Direktors einzureichen und sich dabei selbst als BIR Mitglieder zu identifizieren. Eine Kopie des Berichts geht an das Büro des BIR. Berichte an das IMB sollten eine kurze Zusammenfassung und unterstützende Dokumentationen enthalten.



Bureau of
International
Recycling

IMB contact details

Tel.: +4420/74236960
Fax: +4420/71605249
imb@icc-ccs.org
www.icc-ccs.org

This service does not replace the BIR Arbitration Service that BIR members may want to use in case of commercial disputes.

Dieser Service ersetzt nicht den BIR-Service bei Schiedsgerichtsverfahren, den Mitglieder von BIR im Falle von wirtschaftlichen Auseinandersetzungen in Anspruch nehmen können.



RECYCLING Solutions Efficient + Flexible

Granulator SB Series with
Forced Feeding Device



- 30 % - 100 % more capacity with the same granulator cutting chamber size. Up to 50 % less power consumption. Suitable for dry and wet operation.

Plastcompactors Series HV



- Agglomeration of bottle flakes, powders, fibres, film and foam materials
- Re-crystallisation of PET flakes
- Thin-film drying from post consumer washing lines

PLANTS for washing, separating and
drying of dirty and mixed plastic waste

- Agricultural films
- Plastics from post consumer waste
- PET bottles
- Bottles and hollow components out of PE/PP
- PE films, also stretch films



Herbold Meckesheim GmbH
Industriestraße 33
D-74909 Meckesheim
Tel.: +49 (0) 6226/932-0
Fax: +49 (0) 6226/932-495
herbold@herbold.com